
        Zápisnica č. 3 /2011 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 28.04.2011 v zasadačke kultúrneho domu 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie. 

 

2. Verejné prerokovanie Zámeru Soepenberg s.r.o., Trnava, Granulačná linka 

na spracovanie sladového kvetu, zhodnocovanie ostatných odpadov kat. „O“ 

a rozšírenie skladového hospodárstva kvapalných hnojív – upustenie od 

vypracovania správy o hodnotení  

3. Kontrola uznesenia 

4. Komunitný plán obce Zvolenská Slatina 

5. Stanovisko k návrhu určenia prieskumného územia Očová – ložiskový 

vyhľadávací prieskum suroviny bentonit 

6. Smernica obce o verejnom obstarávaní 

7. Obnova kolkárne 

8. Splátkový kalendár a odpis pohľadávky 

9. Prevádzka herne 

10. Rozpočtové opatrenie – rekonštrukcia kotolne ZŠ a inštalácia meračov 

rýchlosti 

11. Výstavba RD v lokalite Boroviny 

12. Diskusia 

13. Návrh uznesenia 

14. Záver   

K bodu 1: 

Zasadnutie otvorila a viedla starostka obce Ing. Mária Klimentová. Privítala všetkých 

prítomných na tomto rokovaní. Oboznámila prítomných s programom a keďže nik nedal 

doplňujúci návrh,  dala hlasovať o prijatí programu. Všetci jednohlasne súhlasili 

s navrhnutým programom. Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: Michaela 

Svoreňová, Ján Brodianský, Alena Kubovská za overovateľov Ján Račko, Elena Bartková 

 

K bodu 2: 

Verejné prerokovanie Zámeru Soepenberg s.r.o., Trnava, Granulačná linka na spracovanie 

sladového kvetu, zhodnocovanie ostatných odpadov kat. „O“ a rozšírenie skladového 

hospodárstva kvapalných hnojív – upustenie od vypracovania správy o hodnotení . 

Občania mali pripomienky k zápachu a prachu zo sladového kvetu, apelovali na poslancov, 

aby dali záporné stanovisko. 



Zápis tvorí prílohu zápisnice. 

K bodu 3: 

Kontrolu uznesení vykonala Ing. Pavlendová, prednostka OcÚ. Správa tvorí prílohu 

zápisnice. 

 

K bodu 4: 

Komunitný plán obce Zvolenská Slatina 

Pani starostka privítala p. Krnáčovú z Občianskeho združenia Podpoľanie. 

Pani Krnáčová oboznámila prítomných o vzniku a poslaní  Občianskeho združenia 

Podpoľanie.  Združenie pomáha v rámci cestovného ruchu a sociálnej práce. Rozhodli sa 

urobiť obciam komunitný plán, ktorý sú obce povinné dokladať k projektom. Zákon 448/2008 

Z. z. o sociálnych službách  a o zmene a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom 

podnikaná v znení neskorších predpisov už ukladá každej obci urobiť komunitný plán – 

urobená aktualizácia podľa našich plánov. Pripomienky poslancov sú zapracované , zateplenie 

základnej školy patrí do PHSR. Komunitný plán je zameraný na sociálne znevýhodnených 

občanov. 

Predložila dokument audit potrieb rómskych komunít. Je tam pohľad rómskych komunít na 

ich potreby. Celý komunitný plán a aj audit potrieb rómskych komunít bude zverejnený na 

webovej stránke obce Zvolenská Slatina. 

p. V. Bahýľ – otázka čo budú rómske ženy variť?  

p.E. Krnáčová odpovedala, že typické rómske jedlá 

p. J. Štepiga mal dotaz – že treba týchto ľudí naučiť základným pracovným návykom 

Starostka informovala o projekte zamestnanosť a sociálna inklúzia, ktorý bude viesť  k týmto 

návykom a zvykom – zajtra ho máme podať – 20 MRK – murár, tesár, maliar, ošetrovateľka 

p, M. Kučera – cestovný ruch podpora 3.4.1. - aký projekt je to  podpísaný? A aký je ten 

druhý 

p. E. Krnáčová  – projekt 3.4.1. na prezentačnú miestnosť a druhý je informačný systém pre 

cyklotrasy a ten je pred podpisom 

Na záver p. Krnáčová informovala, že komunitný plán je možné hocikedy doplniť a zmeniť. 

 

K bodu 5: 

Stanovisko k návrhu určenia prieskumného územia Očová – ložiskový vyhľadávací prieskum 

suroviny bentonit 

Starostka informovala – že tento prieskum zasiahne  len časť nášho katastrálneho územia a to 

ako je Skládka odpadov MP. Poslanci navrhli dať kladné stanovisko 

K bodu 6: 

Smernica obce o verejnom obstarávaní 

Starostka informovala o zmene v zákone o verejnom obstarávaní a v stručnosti podala 

informáciu o limitoch.  

K bodu 7: 

Obnova kolkárne 

Starostka informovala o pridelení finančných prostriedkov na opravu kolkárne vo výške  

500 €, kde sa zakúpia . 

 

K bodu 8: 

Splátkový kalendár a odpis pohľadávky 



Starostka informovala o podaní žiadosti pani Kucejovej o  splátkový kalendár za pohľadávky 

voči obci. Poslanci navrhujú doporučiť, aby exekútor uzavrel so žiadateľkou splátkový 

kalendár. 

Ďalej informovala o nevymožiteľnej pohľadávky firmy Agrochov Poľana s.r.o., ktorá  je 

v likvidácii a poslanci navrhujú schváliť  odpis pohľadávky.   

 

K bodu 9: 

Prevádzka herne 

Starostka informovala o žiadosti o prevádzkovanie herne s hracími automatmi v priestoroch 

Pelican – na PPP sa dohodli že nedajú súhlasné stanovisko. 

 

K bodu 10: 

Rozpočtové opatrenie – rekonštrukcia kotolne ZŠ a inštalácia meračov rýchlosti 

Starostka informovala o havarijnom stave kotolne ZŠ - prevod finančných prostriedkov vo 

výške 50 000 € z prebytku rozpočtu 

Rozpočtové opatrenie na presun z prebytku rozpočtu 4 500 € – merače rýchlosti 

 

K bodu 11: 

Výstavba RD v lokalite Boroviny - Krvavník 

Starostka informovala o žiadosti  Petra Výboha k výstavbe v časti Boroviny.  Naplánovaná 

IBV – má záujem predať osem pozemkov – a chce záväzné stanovisko k inžinierskym sieťam. 

Dáme kladné stanovisko ale všetko si budú zabezpečovať stavebníci. Je to v rámci UPD. Nič 

neporušujeme. 

K bodu 12: 

Diskusia 

Starostka informovala o správa nezávislého audítora  za predchádzajúci kalendárny rok  

p. V. Bahýľ – vyskytujú sa tu sociálne neprispôsobivé živly, vyšpinili sa pred ev. kostol,  

keď kat. kňaz žehnal obci vykrikovali na neho  - navrhuje zrušiť terasu v k-áčku – podáva sa 

tvrdý alkohol u mladistvých  

Starostka povedala, že na minulom zastupiteľstve schválili túto terasu. Treba im poslať výzvu 

za porušovanie poriadku. 

p. M. Svoreňová povedala, že treba volať políciu. 

Starostka informovala, že písala na políciu list, aby zvýšili počet hliadok, zlé skúsenosti 

v letných mesiacoch.  

p. J. Račko – chodia skupiny detí,  ktorí sa zgrupujú v oblasti strelnice a popíjajú, ničia 

majetok. Mládež sa nám zhoršuje. Pri prichytení páchateľa či môže obec udeliť pokutu alebo 

ako to môže vykonať či len polícia alebo aj obec.  

p. Štepiga – treba urobiť kontrolu kto mu lieva  

Na kontrolu má možnosť chodiť len štátna polícia 

p. M. Kučera – zvýšiť policajné hliadky, zgrupujú sa na stanici ,teraz ako máme obecnú 

hliadku sa sťahujú mimo obec – požiadať policajtov aby išli aj na strelnicu cez víkend.  

Starostka informovala, že naša obecná hliadka je len do desiatej teraz v letných mesiacoch do 

jedenástej. 

p. J. Pavlík – iniciatíva musí prísť z obci – zatiaľ ešte neprišla – treba prijať uznesenie 

a potom oni budú chodiť  

p. J. Štepiga –pred obchodom Jednota je strašný neporiadok z odpadkov , prečo sa neosadia 

v dedine koše na odpadky? 

Starostka odpovedala že to  nie je lacná záležitosť – ale koše budú a už sú aj objednané 

p. M. Huliaková – podľa nej by koše mala zabezpečiť Jednota lebo je to jej priestor  

p. J. Štepiga – obec ako jedna z posledných nemá multifunkčné ihrisko  



p. M. Huliaková – vysvetlila, že ihrisko malo byť, len cez školský dvor vedie vysoko 

napäťový kábel a nik nevystaví stavebné povolenie tam kade vedie. A už nebolo možné to dať 

niekde inde už bolo po tejto akcii.  

p. J.  Štepiga –  sa spýtal na projekt zdravotného strediska 

Starostka informovala, že eurofondy sú stopnuté – je to v rámci LSKxP – teraz ide projekt 

zamestnanosť a sociálna inklúzia  a  už sme dostali prístup že pomaly budú púšťať ďalšie 

výzvy . 

Na koniec informovala  o akciách, ktoré obec pripravuje -  varenie prvomájového guľášu 

DHZ, cyklojazda O Slatinský zlatý dukát – 7.05.2011, Súťaž predníkov o cenu Rinalda Oláha 

– 15.05.2011, deň matiek -8.05.2011, deň detí – 4.06.2011, slatinský jarmok 17.- 19.06.2011  

 

K bodu 13: 

Návrh uznesenia 

31 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

         

32 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

 

33 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

 

34 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

         

35 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

         

36 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

          

37 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

         

38 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

 

39 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

         
40 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  



Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

         
41 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

         

42 –prijaté: za hlasovali  - Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Ján Beňo, Ján Brodiansky, Mária  

Huliaková, Alena  Kubovská,  Marián Kučera, Ján Račko, Michaela 

Svoreňová,  

   

 

K bodu 14: 

Na záver starostka poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala: Zuzana Hrašková 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

   prednostka OcÚ               starostka obce  

 

 

 

 

 

Ján Beňo 

zástupca starostu 

 

 

 

 

 

Elena Bartková       Ing. Ján Račko 

    overovateľ             overovateľ 

 


